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PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 30.03.2023, în ședința ordinară a Consiliului Judeţean Botoşani, 

convocată prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 80 din 24.03.2023 

 

 

Doamna Doina Fedrovici: 

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri județeni! 

Propun ca în deschiderea ședinței Consiliului Județean Botoșani să se intoneze Imnul de Stat al 

României şi Imnul Uniunii Europene. 

Se intonează cele două imnuri. 

 

Din 33 de colegi consilieri județeni sunt prezenţi 32. Lipsește un singur coleg. (dl Tiberiu Leonard 

Nichiteanu)  

Participă la şedinţă domnul secretar general al județului, domnii și doamnele directori din instituțiile 

subordonate și bineînțeles, din aparatul de specialitate. 

 

Ordinea de zi care v-a fost transmisă cuprinde un număr de 11 de puncte, din care 8 sunt proiecte 

de hotărâri. 

Propun suplimentarea ordinii de zi, după punctul 7, cu un proiect de hotărâre, respectiv: Proiect de 

hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și aprobarea finanțării din bugetul 

local pentru categoriile de cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul național de 

dezvoltare locală, a obiectivului de investiţie "Modernizare DJ 208 H, Vorona - Oneaga - Pădureni, km 

21+450 - 34+150". (Proiect nr. 73 din 28.03.2023) 

Menționez că sunt avize favorabile de la comisiile de specialitate pentru toate proiectele, avize care 

v-au fost transmise. 

Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi?  

Supun la vot ordinea de zi.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva?  

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 

 

Primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuţie 

al bugetului local, al bugetului instituţiilor publice și activităților finanţate integral sau parțial din venituri 

proprii și al bugetului fondurilor externe nerambursabile, pe cele două secțiuni, pentru perioada 01.01 – 

31.12.2022. (Proiect nr. 66 din 20.03.2023) 

Proiectul a fost întocmit în conformitate cu prevederile legii finanţelor publice locale, conform cărora 

„ordonatorii principali de credite întocmesc şi prezintă spre aprobare autorităţilor deliberative până la data de 

31 mai a anului următor, conturile anuale de execuţie ale bugetelor în următoarea structură: 

a) la venituri: - prevederi bugetare iniţiale - prevederi bugetare definitive - încasări realizate; 

b) la cheltuieli: - credite bugetare iniţiale - credite bugetare definitive - plăţi efectuate.” 

În anexele la proiectul de hotărâre sunt prezentate conturile anuale de execuţie pentru anul 2022, ale 

bugetului propriu și instituţiilor publice și activităților finanţate integral sau parțial din venituri proprii, 

grupate pe secţiunea de funcţionare și cea de dezvoltare, precum și contul anual de execuție al bugetului 

fondurilor externe nerambursabile pe anul 2022 - secțiunea de dezvoltare. 

Din aceste situații reiese următorul aspect: și în 2022 Consiliul Județean Botoșani a fost, de departe, 

cel mai mare investitor din județ, cu o sumă de 60 de milioane de euro. Vom continua pe această cale și în 

acest an, pentru că, așa cum am spus-o de fiecare dată, avem cu toții determinarea de a schimba în bine fața 

județului Botoșani. În ședința de astăzi nu vom mai face comparații cu alte județe, deși Consiliul Județean 
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Botoșani a fost anul trecut în topul național la secțiunea Dezvoltare, atât din punct de vedere fizic, cât și 

procentual, al gradului de execuție bugetară.  

Pe anul 2022 avem la toate capitolele un grad de execuție foarte bun raportându-ne, conform 

prevederilor legale, la prevederile inițiale, gradul de execuție bugetară este de 103,5%. La secțiunea 

Dezvoltare, adică investițiile, cele care contează în procesul de dezvoltare, gradul de execuție bugetară este 

de 115%. Poate că sunt cifre seci la prima vedere, care arată performanța noastră administrativă în anul bugetar 

2022 și care cred că nu mai lasă loc la nici un comentariu.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 

 

Punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare pe anul 

2022. (Proiect nr. 65 din 20.03.2023) 

De asemenea, potrivit legii finanţelor publice locale, situaţiile financiare anuale, inclusiv anexele la 

acestea, se prezintă de către ordonatorii principali de credite, spre aprobare, autorităţilor deliberative.  

Situaţiile financiare anuale, care cuprind bilanţul, contul de rezultat patrimonial, situaţia fluxurilor 

de trezorerie, situaţia modificărilor în structura activelor/capitalurilor și contul de execuţie bugetară, sunt 

prezentate în anexele la proiectul de hotărâre. 

Dacă sunt dezbateri? Vă rog. 

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Bună ziua! Eu aș avea 3 întrebări. La capitolul Creanțe, care sunt mai mici decât datoriile, grosul îl 

reprezintă creanțele din operațiunile cu fonduri bugetare externe nerambursabile și cu fondurile de la buget 

dar,  sunt sume semnificative din creanțe de încasat de la Apa Grup. Și aici vorbim despre redevențe de peste 

500 mii lei, vorbim despre TVA de recuperat de peste 1,3 milioane și vorbim și despre alte lucruri mai 

mărunte, din categoria „bani din încasări” și „bani din impozitul pe profit”. 

Prima întrebare ar fi ce șanse rezonabile avem să le încasăm în anul 2023? 

A doua întrebare este legată de Nova Apaserv, știm că și aici sunt niște sume destul de importante, 

dacă avem șanse să le încasăm în 2023? 

Și în sfârșit, ultima întrebare: ce entitate juridică are în stocuri animale și păsări în valoare de 73 de 

lei? Presupun că nu are CJ-ul în curte. Mulțumesc! 

 

Doamna Magda Didii: 

Nu. Darea de seamă este centralizată pe toate instituțiile Consiliului Județean. Animale și păsări sunt 

la Muzeul Județean, la Dorohoi. Ei au înregistrat în acest cont contabil. Referitor la Apa Grup, după cum 

vedeți, creanțele vin dinaintea anului 2010, când încă mai era în funcțiune. Sunt subvenții pe care le primiseră 

de la bugetul de stat și de la bugetul local, care nu s-a reușit a fi recuperate și probabil că nu le vom recupera 

niciodată. Acum în mod normal lichidatorul, în speță domnul Dascălu, ar trebui, din încasări, să ne vireze 

aceste sume. Până acum nu s-a virat nimic. Iar despre Nova Apaserv, ce pot să spun? 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc, doamna director! Dacă mai sunt alte întrebări? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 
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Punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea inventarului 

bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al județului Botoșani. (Proiect nr. 67 din 21.03.2023) 

Comisia specială de inventariere a centralizat modificările și completările care se impun a fi făcute 

Inventarului bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al județului Botoșani, motiv pentru care se 

propune:  

1. abrogarea pozițiilor nr. 21 și nr. 120 din inventarul aprobat, ca urmare a vânzării unui cabinet 

medical, respectiv demolării clădirii Cabină poartă de la Spitalul județean; 

2. completarea inventarului, prin introducerea unei noi poziții, respectiv nr. 122, ca urmare a trecerii 

din domeniul public al județului Botoșani, în domeniul privat al acestuia, a terenului în suprafață de 852 mp, 

situat în mun. Botoșani, str. Ștefan cel Mare nr. 39, aferent blocului de locuințe A.N.L. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții al Unității 

de Asistență Medico - Socială Săveni, aprobat prin Hotărârea Consiliului Județean Botoșani nr. 49 din 

24.02.2023. (Proiect nr. 68 din 21.03.2023) 

Prin proiectul de hotărâre se propune modificarea nivelului de studii și a gradului profesional pentru 

patru posturi vacante, la solicitarea unității medico-sociale. Numărul de posturi aprobat se menține același, 

respectiv 41 posturi, cu încadrarea în bugetul de venituri şi cheltuieli aprobat pe anul 2023. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 

 

Punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu județean, 

al bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii și efectuarea 

de modificări în Programul obiectivelor de investiții, aprobat pe anul 2023. (Proiect nr. 69 din 21.03.2023) 

Modificările propuse se referă la: 

1. angajarea excedentului Sanatoriului de Neuropsihiatrie Podriga la data de 31.12.2022 în sumă de 

48,00 mii lei și utilizarea acestuia pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de funcționare în anul 2023; 

2. majorarea veniturilor Unității de Asistență Medico-Socială Săveni provenite din „contribuția la 

întreținere a persoanelor asistate” cu suma de 47,00 mii lei și utilizarea acestora pentru finanțarea cheltuielilor 

de personal; 

3. modificări între obiectivele cuprinse în Programul obiectivelor de investiții pe anul 2023, la 

solicitarea Spitalului Județean de Urgență Mavromati Botoșani și Unității de Asistență Medico-Socială Sulița, 

precum și modificări valorice între 4 poziții reprezentând PT+execuție – Modernizare drumuri județene.  

Având în vedere cele prezentate, propun rectificarea bugetului instituțiilor publice și activităților 

finanțate integral sau parțial din venituri proprii cu suma de 47,00 mii lei, la partea de venituri și suma de 

95,00 mii lei la partea de cheltuieli, asigurând echilibrul bugetar prin angajarea sumei de 48,00 mii lei din 

excedentul anului precedent și efectuarea de modificări în Programul obiectivelor de investiții aprobat pentru 

anul 2023. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 
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Punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației cadastrale, cu 

propunerea de apartamentare a blocului A.N.L., proprietatea privată a Statului Român, situat în mun. 

Botoșani, str. Ștefan cel Mare nr. 39, imobil înscris în CF 69177 UAT Botoșani. (Proiect nr. 71 din 

22.03.2023) 

După cum bine știți, a fost construit prin A.N.L. un bloc de locuințe având 21 unități individuale (20 

de locuințe destinate închirierii specialiștilor din sănătate + 1 subsol-Protecție Civilă).  

Apartamentarea blocului A.N.L. se face în vederea vânzării locuințelor, la solicitarea chiriașilor, în 

condițiile art. 10 din Legea nr. 152/1998. 

În acest sens a fost întocmită documentația cadastrală de apartamentare și a fost emis Referatul de 

admitere nr. 1752 din 10.01.2023 de către Oficiul de Cadastru și Publicitate Imobiliară Botoșani. 

În vederea îndeplinirii procedurii notariale de înregistrare a celor 21 de unități individuale, a fost 

întocmit prezentul proiect de hotărâre. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 

 

Punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de 

funcții pentru Unitatea de Asistență Medico - Socială Ștefănești. (Proiect nr. 72 din 22.03.2023) 

Față de ultima formă aprobată, se propune o modificare care se referă promovarea în treaptă 

profesională a unui salariat. Precizez că numărul de posturi aprobat se menține neschimbat, cu încadrarea în 

bugetul de venituri și cheltuieli aprobat pentru anul 2023. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 

 

Punctul 8 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici actualizați și aprobarea finanțării din bugetul local pentru categoriile de 

cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul național de dezvoltare locală, a 

obiectivului de investiţie "Modernizare DJ 208 H, Vorona - Oneaga - Pădureni, km 21+450 - 34+150". 

(Proiect nr. 73 din 28.03.2023) 

Propunerea de aprobare a indicatorilor tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de investiții 

menționat mai sus, este justificată de necesitatea asigurării sustenabilității costurilor legate de execuția 

acestora în raport cu prețurile reale ale pieței (manopera, transport, materii prime) la nivelul anului 2022, 

având în vedere că devizul general inițial s-a întocmit funcție de prețurile existente în cursul anului 2021.  

Costurile suplimentare vor fi suportate de la bugetul de stat. De altfel, prin actualizarea indicatorilor 

tehnico-economici, valoarea cofinanțării asigurate de Consiliul Județean scade de la 7,6 milioane de lei la 6,5 

milioane de lei.   

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 

 

Vă mai informez cu privire la situația lucrărilor pe acest drum că probabil în maxim 2 săptămâni 

facem și recepția. 
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Punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei de 

evaluare a persoanelor adulte cu handicap din judeţul Botoşani. (Proiect nr. 55 din 16.02.2023) 

În acest sens a fost obținut Avizul Autorității Naționale pentru Persoanele cu Dizabilități nr. 6498 

din 24.03.2023 pentru componența actualizată a Comisiei. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Așadar, în vederea exercitării votului secret se impune desemnarea unei Comisii de numărare a 

voturilor, compusă din trei membri. Vă rog, propuneri. 

 

Domnul Dorin Birta: 

Din partea grupului PSD, domnul Sergiu Marian. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Următoarea propunere? 

 

Domnul Bogdan Dăscălescu: 

Domnul Nazare. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Domnul consilier județean Nazare. Și? 

 

Domnul Viorel Iliuță: 

Ar trebui să îl propun pe domnul Gabi, dar mă voi propune pe mine de data asta. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Supun la vot propunerile făcute.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Comisia de numărare a voturilor a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 

 

Procedura de vot este următoarea: fiecare membru al consiliului județean va primi un buletin de 

vot.  

În cabina de vot, cine este de acord cu persoana propusă va lăsa netăiat numele acesteia. În cazul în 

care nu este de acord, va tăia cu o linie numele persoanei în cauză. 

După exercitarea votului secret, buletinele se introduc în urnă. La terminarea votului, Comisia de 

numărare va centraliza și va întocmi procesele-verbale privind rezultatul votului. 

Așadar, rog Comisia de numărare a voturilor să facă apelul nominal în vederea exercitării votului 

secret. Și dacă sunteți de acord, aș vrea să aprobăm și procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului 

Județean din data de 24 februarie. Dacă aveți obiecțiuni cu privire la mențiunile înscrise în procesul verbal? 

Nu sunt. 

Așadar, vă supun la vot și procesul verbal al ședinței din data de 24 februarie. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 

 

Vă rog să rămâneți să votați, pentru că mai avem un singur vot la final. Rog comisia să își intre în 

atribuțiuni.  

 

Domnul Sergiu Marian: 

Bună ziua, stimați colegi! Începe procedura de vot. 

Votează doamna președinte Federovici Doina-Elena. 
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Îl invităm pe domnul vicepreședinte Birta Dorin. 

Urmează domnul vicepreședinte Dăscălescu Corneliu-Bogdan. 

O așteptăm pe doamna consilier județean Abăcioaei Rodica. 

Se pregătește domnul Alecsandru Gabriel-Augustin. 

O invităm pe doamna Andrei Cristina-Andreea consilier județean din partea PSD. 

Urmată de doamna consilier județean PNL, Aramă Daniela. 

Îl invităm pe domnul consilier județean Aroșoaie Lucian – Dinu. 

Și doamna consilier județean Breșug Cristina. 

Îl așteptăm pe domnul consilier județean Deleanu Constantin Dan. 

Se pregătește domnul consilier județean Galan Gabriel. 

Îl invităm la vot pe domnul consilier județean Gavrilaș Doru Costel. 

Urmat de domnul consilier județean Gireadă Ionuț.  

Se pregătește doamna consilier județean PSD Guraliuc Elena-Ramona, șef UPU. 

Preia buletinul de vot doamna consilier județean Holca Agnes Mihaela. 

Doamna consilier județean Hrimiuc Galia. 

Domnul consilier județean Hrimiuc Liviu.  

Invităm pe doamna consilier județean Hrițcu-Lafontain Mihaela.  

Domnul consilier județean lider de grup PNL, Iliuță Viorel.  

O așteptăm pe doamna consilier județean Jurgiu Mioara Paula.  

Urmată de domnul consilier județean doctor Radu Malancea. 

Îl așteptăm și pe domnul consilier județean Manolache Ciprian.  

Subsemnatul, Marian Sergiu. 

O invităm și pe doamna consilier județean Marocico Floarea. 

Preia buletinul de vot domnul consilier județean Nazare Gheorghe. 

Domnul consilier județean Nichiteanu Tiberiu-Leonard. Este absent. 

Preia buletinul de vot domnul consilier județean Olaru Cătălin-Cristian, consilier județean din partea 

PSD. 

Domnul consilier județean Pătrăuceanu Constantin Neculai. 

Îl așteptăm pe domnul consilier județean Pintilei-Grosu Cristian. 

Doamna consilier județean PNL Saucă Mariana-Mirela. 

Domnul consilier județean Țîmpău Andron. 

Doamna consilier județean Vaipan Raluca.  

Și nu în ultimul rând, domnul consilier județean Vrajotis Lazăr-Claudiu. Îl așteptăm la vot. 

 

Stimați consilieri județeni, procedura de vot a luat sfârșit. Membrii comisiei se retrag pentru 

numărarea voturilor.  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Stimați colegi, vă rog frumos să luați loc. Mulțumesc!  

Doamna președinte,  

Proces verbal încheiat astăzi, 30.03.2023, privind aprobarea componenței actualizate a Comisiei de 

evaluare a persoanelor adulte cu handicap din județul Botoșani. 

Au fost întocmite buletinele de vot, au fost votați și toți membrii au întrunit majoritatea de voturi 

exprimate. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! 
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Supun la vot proiectul de la punctul 8, cu excepția art. 1 și 2, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (32 voturi „pentru”) 

 

Punctul 11 de pe ordinea de zi: Interpelări. 

Vă consult dacă avem interpelări? Nu. 

 

Punctul 12 de pe ordinea de zi: Diverse. 

 

Zi frumoasă tuturor! 

 

 

 

             PREȘEDINTE, 

             Doina Elena FEDEROVICI 

 

 

 

 

                                                SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI, 

                                                            Marcel Stelică BEJENARIU 

 

 

 

 

                                                                             Întocmit, 

                                                                            Inspector, 

                                                                      Marilena MIRON 

 


